
                                                    Z á p i s n i c a   č. 11/2023 

                                      zo zasadnutia komisie športu, dňa 12. 10. 2023 

________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  viď prezenčná listina 

 

Program:  1. Otvorenie 

  2. Návrh financovania športu v meste Senica  

3. Záver 

 

K bodu č. 1 

V úvode rokovania predseda komisie Mgr. Peter Hutta privítal pozvaných hostí a členov 

komisie športu a oboznámil ich s programom rokovania. 

 

K bodu č. 2 

 Na zasadnutie komisie športu boli pozvaní primátor mesta Ing. Martin Džačovský, Mgr. Filip 

Lackovič, Ing. Róbert Mozolič a Ing. Mária Výletová, ktorí sa ospravedlnili. Zasadnutia sa zúčastnili 

prednosta MsÚ JUDr. Marek Došek, hlavná kontrolórka JUDr. Elena Jankovičová a vedúca odd. 

sociálnych vecí, kultúry a športu Ing. Renáta Hebnárová, ktorým bol predložený návrh nového 

financovania športových klubov v meste Senica. 

 Návrh komisie je naďalej zachovať bezplatný nájom športovísk pre deti a mládež, na čo JUDr. 

Elena Jankovičová upozornila, že od 1.11.2023 dôjde k pomerne zásadnej novele zákona o majetku obcí, 

ktorá mení niektoré postupy pri nakladaní s obecným majetkom a zavádza niektoré nové povinné 

náležitosti, ktoré musia Zásady hospodárenia s majetkom obce obsahovať. Základnou zákonnou 

povinnosťou od 1.11.2023 bude prenechávať majetok mesta za nájomné, ktorého cena má byť trhová 

a ktorej výška by mala byť určená súťažným spôsobom (obchodná verejná súťaž, znalecký posudok 

atď.). Z tohto postupu je možné ustanoviť výnimky, za ktorých je možné prenechať majetok aj za nižšiu 

cenu. Nové Zásady hospodárenia s majetkom obce budú schvaľované na najbližšom mestskom 

zastupiteľstve, dňa 9.11.2023. Hlavná kontrolórka ďalej navrhla doplniť a aktualizovať Koncepciu 

rozvoja športu a športovej infraštruktúry mesta Senica na roky 2020 – 2029, v ktorej by mali byť 

stanovené presné pravidlá nového financovania športu. V prípade schválenia vyššie uvedeného návrhu, 

hlavná kontrolórka odporúča vypracovať nové VZN o financovaní športových klubov v meste Senica. 

Prednosta MsÚ JUDr. Marek Došek informoval o možných spôsoboch nájmu športovísk 

v majetku mesta Senica od 1.11.2023:  

A/ V Zásadách hospodárenia s majetkom obce sa zadefinuje dôvod hodný osobitného zreteľa, na základe 

ktorého by bolo možné znížiť nájomné športovísk. Rozsah takéhoto zníženia nie je zákonom určený 

(teoreticky by mohlo ísť aj o zníženie vo výške 99 %, avšak takýto postup by zrejme znamenal 

obchádzanie či zneužívanie zákona). Mesto by v tomto prípade naďalej platilo prevádzku športovísk 

v podobe nepriamych nákladov.     



B/ Trhové nájomné ako výsledok obchodnej verejnej súťaže alebo na základe znaleckého posudku. 

V tomto prípade by nepriame náklady mesta na prevádzku športovísk neboli hradené mestom, ale platili 

by ich športové kluby, ktorým by sa mohla zvýšiť dotácia z mesta na činnosť (čiže doterajšie náklady 

mesta na prevádzku športovísk by de facto predstavovali dotáciu, ktorú by športové kluby platili naspať 

vo forme nájomného). 

C/ kombinácia A/ a B/, kde by z dôvodu hodného osobitného zreteľa bolo nájomné znížené napr. o 70% 

a zvyšok by kluby platili vo forme nájomného.  

 

 Členovia komisie sa podrobne zaoberali informáciami, ktoré poskytla hlavná kontrolórka 

a prednosta MsÚ. Odporúčajú primátorovi určiť v Zásadách hospodárenia s majetkom obce dôvody 

hodné osobitného zreteľa s ohľadom na znížené nájomné za prevádzku športovísk a zároveň určiť 

podmienky dofinancovania športových klubov, ktorým sa zvýšia náklady za nájom športovísk. 

 

Uznesenie č. 4/2023: 

Komisia športu odporúča primátorovi mesta určiť v Zásadách hospodárenia s majetkom obce dôvody 

hodné osobitného zreteľa s ohľadom na znížené nájomné za prevádzku športovísk a zároveň určiť 

podmienky dofinancovania športových klubov, ktorým sa zvýšia náklady za nájom športovísk. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 4/2023: 

Za: 8  Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 0 

 

Komisia športu na základe získaných poznatkov a diskusií na doterajších zasadnutiach navrhuje 

nový spôsob financovania športových klubov v meste Senica (príloha č. 1). 

  

Uznesenie č. 5/2023: 

Komisia športu odporúča primátorovi mesta prerokovať nový spôsob financovania športových klubov 

a predložiť ho na schválenie MsZ v Senici s účinnosťou od 1. 1. 2024. Doterajšia podpora klubov 

prostredníctvom CVČ by bola zároveň zrušená. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 5/2023: 

Za: 8  Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu č. 3 

   Predseda komisie poďakoval prítomným za ich účasť a zasadnutie komisie ukončil. Najbližšie 

zasadnutie komisie sa uskutoční 8. 11. 2023 o 15,30 h. v zasadačke MsR na MsÚ v Senici. 

 

Zapísala: Erika Mášiková, tajomníčka komisie                                                             

                   Mgr. Peter Hutta 

predseda komisie športu 



 

Príloha č. 1 

Návrh nového financovania športových klubov v meste Senica 

 

1. Zachovať bezplatný prenájom športovísk pre deti a mládež všetkých 

športových klubov, vrátane Tenisového klubu Senica, TS SONNY a stolného tenisu  

Byt-centrum Senica. 

 

2. Stanoviť prioritné športy v meste Senica 

a/ kolektívne: futbal, hokej, volejbal 

b/ individuálne: tenis, plávanie, atletika 

V prípade viacerých klubov rovnakého kolektívneho športu bude prioritným klubom ten, 

ktorého väčšina družstiev pôsobí vo vyšších súťažiach 

 

3. Kritériá pre stanovenie prioritných športov 

a/ sídlo klubu v meste Senica 

b/ počet členov v klube do 19 rokov: kolektívny šport minimálne 3 družstvá a 60 členov, 

    individuálny šport minimálne 20 členov 

c/ registrácia a úhrada ročného členského poplatku v príslušnom športovom zväze  

    na Slovensku 

d/ aktívne členstvo klubu minimálne 2 roky v príslušnom športovom zväze, federácii,  

    asociácii na Slovensku 

e/ dlhodobá pravidelná účasť v súťažnej sezóne od krajských súťaží (min. 2 x mesačne)  

    u družstiev aj jednotlivcov 

f/ povinnosť mať v klube minimálne 2/3 kvalifikovaných trénerov v príslušnom športe 

 

4. Finančné prostriedky z rozpočtu mesta z balíka určeného na športové kluby pre daný 

kalendárny rok rozdeliť nasledovne: 

a/ 30% prostriedkov na 1 člena klubu (všetky kolektívne aj individuálne športy) 

b/ 70% prostriedkov na 1 člena klubu prioritných športov 

 

Príklad:  

Z balíka 100 000 eur sa rozdelí 30 000 eur medzi všetky športy (vrátane prioritných)  

a zvyšných 70 000 eur iba medzi prioritné športy.  

 

Príspevok bude určený iba pre člena klubu, ktorý je riadne zaregistrovaný v príslušnom športovom 

zväze a má zaplatený ročný členský poplatok v zmysle zákona o športe. Kontrola registrácie bude 

vykonávaná prostredníctvom portálu: https://sport.iedu.sk/Contact/Person/List  

 

5. Doterajšia podpora prostredníctvom CVČ by bola zrušená k 31. 12. 2023. 

 

6. O dotáciu z Fondu PRO Senica môžu požiadať všetky športové kluby okrem prioritných.  

Prioritným klubom môže byť udelená výnimka na predkladanie žiadostí o dotáciu iba v prípadoch, 

ktoré priamo nesúvisia s vykonávaním ich športovej činnosti (napr. ak organizujú podujatia spojené 

s výročím, prípadne iné významné podujatie). O týchto žiadostiach rozhodne primátor mesta na 

základe (ne)odporučenia komisiou športu. 

 

https://sport.iedu.sk/Contact/Person/List

